
 

Z A D E V A: 

7. seja Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije, je potekala v četrtek, 16. 

novembra 2017 ob 15:30 uri v prostorih Atletske zveze Slovenije (Letališka cesta 33 C, 

Ljubljana). 

 

Prisotni: Vladimir Kevo (predsednik), Matija Šestak, Rok Kopitar, Matija Kranjc, Igor 

Primc, Uroš Vrhovnik, Lovro Umek,Boštjan Fridrih,Ivan Kukovič, Aleš Bezjak 

 

Odsotni: Saša Maraž 

 

Dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 7. seje Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije – V. 

Kevo 

2. Potrditev zapisnika 6. seje Strokovnega sveta – V. Kevo 

3. NPE 2018 

4. Merila 2018 

5. Razno 

 

 

 

Ad 1 

Potrditev dnevnega reda 7. seje Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije 

 

Člani Strokovnega sveta na predlagani dnevni red niso imeli pripomb. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu:  10 ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št 46. : Strokovni svet Atletske zveze Slovenije potrjuje predlagani dnevni red 7. 

seje Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije. 

 

 

Ad 2 

Potrditev zapisnika 6. seje Strokovnega sveta 

 

Brez pripomb.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 10 ZA,  0 PROTI. 

 

Sklep št 47 : Strokovni svet Atletske zveze Slovenije potrjuje zapisnik 6. seje 

Strokovnega sveta. 

 

 

Ad 3 

NPE 2018 

 

Nacionalni trenerji in vodja VMS so podali spiske atletov,na osnovi kriterijev za uvrstitev 

v NPE. 

Nabor NPE je povečan za atlete,kateri so pomembni za ohranjanje članske reprezentance 

in nastop na Evropskem pokalu 2019. 

Celotne NPE štejejo 90 atletov 

 



 

V Vrhunsko mladinsko selekcijo ( VMS) se je na osnovi zadanih kriterijev uvrstilo 18 

atletov od kategorije U-18 do U-23. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu:  10 ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št 48. : Strokovni svet Atletske zveze Slovenije potrjuje sestavo NPE in VMS 

 

 

 

Ad 4 

Merila 2018 

 

 

 

V. Kevo predstavil dokument Merila 2018. Norme za posamezna velika tekmovanja smo 

prevzeli od EAA in IAAF. 

Dodatno smo postavili roke za doseganje norm. 

- U-18 mlajše mladinski kategoriji od 1. Aprila .2018 do 25. Junij 2018 

- U-20 starejše mladinska kategorija od 1.januarja 2018 do 2.julija 2018 

- Člani  od 1.januarja 2018 do 30. Julija 2018 

 

Člani  so razpravljali o predlaganem dokumentu in podali konstruktivne predloge katere 

smo vnesli v dokument 

  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu:  9 ZA, 1 PROTI( Kranjc Matija je proti predlogu,da se 

norme za člansko kategorijo skrajšajo samo na leto 2018, z ostalimi roki soglaša) 

 

Sklep št 48. : Strokovni svet Atletske zveze Slovenije potrjuje dokument Merila 2018 

 

 

AD 5 

Razno 

 

 

Pod točko razno ni bilo razprave 

 

 

 

 

Konec seje ob 18.30 uri .  

 

 

  Zapisala: Marija Šestak Strokovni svet Atletske zveze Slovenije 

 predsednik 

 Vladimir Kevo 

 


